
Zápis z  jednání Výkonného výboru OSH Semily dne  9.12. 2008     
od 14.30 hod. v zasedací místnosti kanceláře OSH 

 
1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 
2. Zápis z minulého jednání VV OSH. 
3. Čerpání rozpočtu 2008 + rozpočet na 2009  
4. Schválení navržených vyznamenání.  
5. Svolání shromáždění představitelů SDH 
6. Různé, Informace z krajských jednání, Diskuse 
7. Závěr. 

  
 
 
Ad1. Zapisovatel jednání br. Jiřička, Ověřovatelé: br. Vejnar a br. Vele 
 
Ad.2 –Byl přečten zápis z minulého jednání. Vše plněno průběžně. 
 
Ad.3. – Čerpání rozpočtu – br. Mlejnek  
Čerpání průběžné dle období roku. Přijata byla už většina dotací a grantů.  Rozpočet skončí 
koncem roku schodkem kvůli nákupu automobilu. Je také překročena kapitola „autoprovoz“, 
protože nové vozidlo jezdí na benzin. VV OSH proto navrhuje v roce 2009 provést úpravu na 
pohon LPG. To by mělo v delším časovém horizontu zlevnit provoz vozidla.  
 
Rozpočet OSH Semily na rok 2009 bude rámcově shodný s rokem 2008 bez nákupu 
automobilu. Přípravou rozpočtu pověřen br. Mlejnek a br. Starosta. Návrh bude zaslán do 
SDH spolu s pozvánkou na lednové shromáždění. 
 
Ad.4. – Vyznamenání –br.Jiřička 
   VV OSH schválil udělení navržených vyznamenání dle statutu. Bohužel několik návrhů 
nesplňovalo daná kriteria. Tyto žádosti budou vráceny do sborů k dopracování. 
V souvislosti s tím je třeba apelovat na sbory na dodržování  řádného postupu při oceňování 
zasloužilých členů (především lhůty mezi vyznamenáním, posloupnost a včasnost podání 
návrhů). 
 
Ad.5 – Svolání shromáždění představitelů SDH 
Pravidelné shromáždění delegátů SDH okresu Semily proběne dne 20.1.2009 v KC Golf od 
14:30 hodin. Před shromážděním bude možné uhradit členské příspěvky a předat hlášení o 
činnosti za rok 2008 br. Mlejnkovi.  Byla by vhodná účast delegátů v uniformách. 
 
Ad. 6 Různé …. : 
Kalendář soutěží Okresního poháru bude zveřejněn do konce ledna 2009 na webu OSH. 
 
Starosta a vedoucí rad informovali o proběhlých jednáních na kraji. Žádné důležité informace 
není třeba do sborů distribuovat. 
 
Starosta poděkoval za organizaci a zázemí setkání zasloužilých hasičů v Benešově tamnímu 
sboru i okrsku.  Setkání se zasl. hasiči se v roce 2009 uskuteční v Daliměřicích. 
 
Starosta informoval o novém produktu HVP – povinném ručení, o jeho výhodách pro hasiče i 
sbory. 



 
Starosta seznámil členy VV OSH s návrhem Města Semily na odkup garáže, kde parkuje 
služební vozidlo OSH. VV OSH jednohlasně zamítá tento návrh a s prodejem garáže za 
předložených podmínek důrazně nesouhlasí. 
 
Starosta  dále připomněl termíny VVH ve sborech, včasné uhrazení odvodů členských 
příspěvků a s tím související úpravy v evidenci členů. Informoval také o připomenutí 
kolektivního členství obcím a úhrady příspěvků (bude realizováno s poděkováním za 
spolupráci zasílaným na každou obec). 
 
Starosta také zhodnotil svolaná setkání velitelů a starostů SDH, která proběhla po stanicích 
s různou návštěvností. Zde byly předány informace z HZS i OSH a HVP. 
 
Navržené dodatečné ocenění zástupců našeho okresu v krajských soutěžích již je realizováno 
při VVH daných sborů. 
 
VV OSH ještě kladně zhodnotil přípravu a průběh ZHV v Jilemnici. Další ročník ZHV se 
odehraje v Čisté u Horek jako součást oslav 130. Výročí založení místního SDH.  
 
 
Ad.7. Závěr jednání v 16:30 hodin 
 
 
 
 
 


